
Protokół Nr  6/09 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu  22 kwietnia 2009 r. 
 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1.  Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę budżetową Miasta 

na  rok 2009 – druk I. 
Przedstawia: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta  

3.  Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 12.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 
Janusz Turnik.  
 Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i przedstawiony porządek, 
głosując: za- 4  (jednogłośnie). 
  
Ad 2 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę budżetową Miasta na  rok 2009 – druk I 
przedstawiła Skarbnik Miasta. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Jarosz – stwierdził, że brak jest współpracy w zakresie finansowania przez Powiat 

Biblioteki Miejsko-Powiatowej od ZEC SP. z o.o. Jak to się ma do umarzania podatków w 

tak dużych wysokościach? Radny stwierdził, że można prosić o przesunięcie terminu 

płatności a nie całkowicie umarzać za tak długie okresy.  

Skarbnik – odpowiedziała, że tak najgorzej z nami nie jest. Państwo samo zachęca w 

inwestowanie i korzystanie z preferencyjnych kredytów. 

J.Leszczyk – pytał w dziale kultura o 15 tys. zł dla stowarzyszeń? 

Skarbnik – odpowiedziała, że klasyfikacja budżetowa wprowadziła nowy paragraf na 

renowacje budynków zabytkowych. 

J.Leszczyk – pytał czy dokładano do telefonów komórkowych? 

Skarbnik – odpowiedziała, że nie. 

J.Leszczyk – pytał o zmniejszenie o kwotę 1 mln 300 tys. zł wpływów? 

Skarbnik – odpowiedziała, że to Pani Sekretarz z tym wystąpiła.  
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J.Leszczyk – powiedział, że z informacji Burmistrza wynika, iż było prawie 2 tys. 

przekształceń, pojawiło się do sprzedaży  kino. Nie ma sygnału, że nie wykonamy wpływów. 

Takie działania można zrobić po półroczu. 

Skarbnik – powiedziała, że łatwiej jest dołożyć po półroczu. 

Przewodniczący Rady – powiedział, aby dokonać korekty we wrześniu, niech w tym czasie 

urzędnicy się wykażą. Nie przygotowano procedury z działkami. 

 
 

Komisja zaopiniowała negatywnie projekt uchwały (druk I), głosując: 
za-1, przeciw-2, wstrzymało się-1. 

 
 
Ad 3 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 13.00  zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 
 
Przewodniczący  Komisji 

              
                    Janusz Turnik 
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